
Pöytäkirja  

  

KAUNIAISTEN NUORISOVALTUUSTO                                            PÖYTÄKIRJA  
KAUNIAINEN                                                                                     20.5.2020 

  

Nuorisovaltuuston kokous 

Aika                                        20.5.2020 klo 16.30 

Paikka                                    Microsoft Teams 

Läsnä  Nuorisovaltuuston jäsenet: Elna-Annina Kanerva, Robin Hansson, 
Natalie Blom, Kalle Paulasaari, Katri Kallio 

Muut: Erica Saari, Anders Lindholm-Ahlefelt 

________________________________________________________________________________ 

 

KÄSITELTÄVÄT ASIAT 

 

1 Kokouksen avaus 

- Elna-Annina Kanerva avasi kokouksen klo 16.41 

 

2 Laillisuus ja päätösvaltaisuus 

- Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi 

 

3 Nuorisotalon piha 

- Lausuntopyyntö nuorisotalon pihan tilanteesta 

- Anders esitteli tarveselvityksen 

- Naapurustosta tullut valituksia metelistä, joten asialle täytyy tehdä jotain 

- Koripallokenttää siirrettäisi (ja mahdollisuuksien mukaan kehitettäisi monipuolisemmaksi) 

- P-alueet siirrettäisi lähemmäksi tietä 

- Suunnitelman mukaan pihalle tulisi muutoksien myötä enemmän ”koulunpiha-fiilis”, joka 

nähdään hyvänä asiana 

- Suunnitelmissa olevat kuvat muutoksista koettiin hankalana hahmottaa 

- Yleisesti muutosidea koetaan hyvänä 

- P-paikkojen vähäinen määrä herättää kysymyksiä, vaikka periaate muutosten taustalla on 

ymmärrettävä 

 



4 Edustukset 

- Elna: sosiaali- ja terveysvaliokunta: koronatilanne, suomenkielinen opetus- ja 

varhaiskasvatusvaliokunta: uusi opetussuunnitelma 

- Natalie: liikuntavaliokunta 

- Katri: kulttuurivaliokunta: budjetointi, nuorisotalo 

- Robin: ruotsinkielinen opetus- ja varhaiskasvatusvaliokunta: viihtyisyys, parkkialueet, 

siivouksen taso palvelujen vaihtuessa (parempi nyt) 

- Kalle: nuorisovaliokunta: nuorisotaloasiaa, digilab 

 

5 Nuva:n toimintasääntöjen päivitys 

- Erica ja Anders työstävät sääntöjä 

 

6 Vuosikertomus 

- Elna ja Katri kirjoittivat vuosikertomuksen 

- Vuosikertomusta muokataan vielä hieman 

- Jäsenet käyvät läpi vielä ennen kuin lähetetään eteenpäin 

 

7 Muut asiat 

- Natalie, Robin, Katri, Elna ja Kalle osallistuvat Markuksen opinnäytetyöhaastatteluihin 

- Selvitetään, mikäli nuorisovaltuusto voidaan siirtää kaupungin nettisivuilla päätöksenteon 

alle 

- Kasavuoren parkkiviivat maalataan kesän aikana sään salliessa 

- Nuva:n sähköpostiin tuleva roskaposti korjataan 

- MaNu edustaja: Elna hoitaa kesäkuun loppuun 

- Natalie kirjoittaa kouluille kirjeen siitä, että uusi Nuva valitaan syksyllä 

- Kaupunginjohtaja Christoffer Masar on halukas osallistumaan nuva kokoukseen syksyllä 

- Leffailta elokuussa, Nuva edustamassa esim. popcorn tms. 

 

 

8 Seuraava kokous 

- Ti 23.6. klo 17.00 Pohjoinen Heikelintie 12 

 

     

9 Kokouksen päättäminen 

- Kokous päättyi klo 17.38 


